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Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

Kraj požádá vládu o pomoc při čištění
Novomlýnských nádrží
Jihomoravští zastupitelé požádají
vládu o příspěvek na vyčištění Novomlýnských nádrží na
Břeclavsku. "Ekologický projekt kabinetu předložíme 6. května,
během jeho výjezdního zasedání v Brně," řekl novinářům zástupce
hejtmana Antonín Kment (US-DEU). Nádrže jsou zaneseny bahnem, a
ohrožují tak místní unikátní ekosystém.
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Břeclavsku. "Ekologický projekt kabinetu předložíme 6. května,
během jeho výjezdního zasedání v Brně," řekl novinářům zástupce
hejtmana Antonín Kment (US-DEU). Nádrže jsou zaneseny bahnem, a
ohrožují tak místní unikátní ekosystém.
Existují dvě varianty řešení problému. Podle prvního je třeba
zvýšit hladiny nádrží tak, aby se bahno ve vodě více zředilo.
Druhý projekt počítá s vyčištěním řek, které se do nádrží
vlévají, dodal zástupce hejtmana.
Pokud vláda projekt přijme, zaplatí 3,5 miliardy korun.
Peníze využijí desítky obcí, které stojí na březích Svratky, Dyje
a Jihlavy, aby postavily kanalizaci a čistírny odpadních vod.
"Jedině vyčištění obcí a řek vlévajících se do nádrží je
řešením, které dokáže do budoucna zabránit znehodnocení této
turistické vodní atrakce," poznamenal Kment. Na hrozící
ekologickou katastrofu v nádržích Nové Mlýny poukazovali
ekologové již před několika lety.
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